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Zápisnica 

 z plánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Braväcove 

konaného dňa 04. mája 2017 

 
Ev. číslo: OCÚBR-S2017/00186/2 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k zápisnici.  

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a všetkých prítomných privítal starosta obce,  

Ing. Peter Baliak. Na začiatku zasadnutia boli prítomní 5 poslanci (Vrbovský, Pôbiš, Srnka, 

Šmigura, Gašperanová) z celkového počtu 7. Starosta obce konštatoval, že OZ je 

uznášaniaschopné.  

 

Navrhovaný program:  

1. Otvorenie                

2. Procedurálne otázky        

      Schválenie programu rokovania        

      Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

      Informácia o overení zápisnice    

3. Zloženie sľubu náhradníka 

4. Návrh záverečného účtu za rok 2016    

5. Rekonštrukcia MŠ 

6. Multifunkčné ihrisko 

7. Návrh na zmenu rozpočtu 

8. Predaj majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa – Marek Kirdaj 

9. Schválenie člena redakčnej rady Obecných novín Braväčan    

10. Správa starostu obce        

11. Interpelácie 

12. Záver 

 

K bodu 2 - Procedurálne otázky  

     

Pripomienky, alebo zmeny k navrhovanému programu: 

 

Vrbovský – navrhujem ako bod č. 11 – dodávky pitnej vody a s tým súvisiace opatrenia 

a  doplniť bod č.13 - rôzne 

Pôbiš – bod 5 rozdeliť na bod 5.1 a bod 5.2 a v rámci bodu 5.1 obhliadku objektu školy 

 

Hlasovanie o pozmeňovacích návrhoch poslanca Vrbovského a Pôbiša: 

Za: Gašperanová, Pôbiš, Vrbovský, Srnka, Šmigura 

Proti: nikto 

Zdržal sa: nikto 

 

Hlasovanie za navrhovaný program:  

Za: Gašperanová, Vrbovský, Srnka, Šmigura 

Proti: nikto 

Zdržal sa: Pôbiš 

 

Pôbiš – sa pýta, kde je zvukový záznam  

Starosta – ukázal na diktafón  

Pôbiš – prečo sa nepoužíva ten, čo bol zakúpený 

Starosta – tento sa používa od začiatku volebného obdobia 

 

Program rokovania OZ schválený 
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Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil za: 

zapisovateľku zápisnice: Mgr. Mária Ľuptáková,  Zuzana Chovancová 

overovateľov zápisnice: Mgr. Slavomír Pôbiš, Jozef Srnka 

 

Informácia o overení zápisnice z posledného rokovania OZ: 

Starosta skonštatoval, že zápisnicu overili obidvaja overovatelia. 

 

 

K bodu 3  - Zloženie sľubu náhradníka 
Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánku a tvorí prílohu zápisnice 

 

Mgr. Adriana Gašperanová zložila zákonom predpísaný sľub poslanca OZ pred začiatkom 

rokovania OZ.  

 

Návrh uznesenia  

Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo  
1. Konštatuje, že  

Mgr. Adriana Gašperanová, zložila zákonom predpísaný sľub poslanca Obecného 

zastupiteľstva obce Braväcovo v zmysle § 26 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov 

 

 

K bodu 4 – Návrh záverečného účtu za rok 2016 

Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánku a tvorí prílohu zápisnice 

 

Starosta informoval OZ, že k dnešnému dňu neprišla k tomuto bodu ani k ostatným bodom 

žiadna pripomienka zo strany poslancov OZ. 

 

Rozprava:  

 

Šmigura – koľko peňazí je v rezervnom fonde? 

Starosta – je to napísane v priloženom materiály 

Pohančaníková – informovala poslancov o stave rezervného fondu 

Vrbovský – akým spôsobom sa riešia nedoplatky?  

Ľuptáková – daňové pohľadávky sa riešia v zmysle daňového poriadku a na stočnom 

v zmysle zákona o účtovníctve 

Vrbovský – zaujímal sa o dodržiavanie VZN o nakladaní s odpadmi a odpadovými vodami – 

o vyťahovaní septikov, poukázal, že málo ľudí si dáva ťahať septik, že to treba kontrolovať a 

riešiť 

Starosta – citoval toto VZN, že kontrolu vykonáva obecný úrad,  starosta a poslanci, navrhol 

aby sa to riešilo spolu, aby nebol zlý len starosta a obecný úrad 

Vrbovský – predpokladá, že existuje evidencia vyťahovania septikov, je problém, aby starosta 

v správe predložil zoznam – toľkoto ľudí si vytiahlo septiky  a bude sa vedieť koľkí si nedali 

a budeme to riešiť 

Starosta – na budúce zastupiteľstvo OZ bude tento materiál pripravený 

Vrbovsky – otázka na hlavnú kontrolórku , či má dokončenú kontrolu ohľadom využívania 

obecných motorových vozidiel, ktorá jej bola uložená uznesením OZ  

Pohančaníková – nie nemám to dokončené, akonáhle bude správa dokončená tak ju predložím 

Pôbiš – žiada o stanovisko hlavnú kontrolórku o záverečnom učte, a pýta sa, ako často 

budeme zaradovať do programu bod programu -  kontrola uznesení  
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Pohančaníková – kontrolu plnenia uznesení robím raz ročne formou písomnej správy a túto 

správu budem robiť až v priebehu nasledujúceho polroka, lebo teraz ju nemám schválenú 

v náplni práce . Navrhujem, aby priebežnú správu o plnení uznesení robil starosta. 

Pôbiš – je za pravidelné informovanie o plnení uznesení, nie raz polročne 

 

 

Návrh uznesenia:  

Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo  

1. Berie na vedomie  
správu hlavného kontrolóra a stanovisko k Záverečnému účtu za rok 2016  

2. Berie na vedomie  
správu audítora za rok 2016  

3. Schvaľuje  
Záverečný účet obce Braväcovo za rok 2016 a celoročné hospodárenie bez výhrad  

4. Schvaľuje  
použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 

5403,01 €.  

5. Schvaľuje  
zostatok finančných operácií vo výške 133000 € na tvorbu rezervného fondu 
 

 

Hlasovanie :  

Za: Gašperanová, Vrbovský, Pôbiš, Šmigura, Srnka 

Proti: nikto  

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 

 

K bodu 5 – Rekonštrukcia MŠ 

Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánku a tvorí prílohu zápisnice 

 

Doplnený bod 5.1 – obhliadka priestorov MŠ, starosta vyhlásil prestávku , počas ktorej sa 

vykonala obhliadka priestorov MŠ 

 

Rozprava: 

Vrbovský  - zdá sa mu veľká cena za kuchynskú linku, pýta sa, kto predkladal rozpočet 

Starosta – firma Hammanax z Pohorelej a pán Chromek, internet, katalógy 

Gašperanová – je za zakúpenie novej kuchynskej linky 

Šmigura – sa informoval ohľadom šatňových skriniek 

Starosta – skrinky sú väčšie ako tie čo boli a sú  s vysúvateľnými lavičkami 

Matulíková – požiadavka rodičov bola, aby boli väčšie a kvalitnejšie  

Šmigura – cena za linku sa mu nezdá prehnaná, je za zakúpenie novej 

Pôbiš – nevyznelo by to dobre, keby sme prenášali 20 ročný nábytok, pýtal sa, či sa robil 

prieskum trhu ako je to v zákone, ak je to tak, tak podporí takýto návrh 

Pôbiš - 1. na akej cene sa nachádzame momentálne 

            2. ako prebieha fakturácia 

3. ktoré všetky práce z tých,  čo sme mali možnosť vidieť boli zhotovené od         

zastupiteľstva OZ  9.marca 2017 

Starosta – zopakoval, že boli dve cenové ponuky a ďalšie z internetu a katalógov, riešilo sa to 

v spolupráci aj s riaditeľkou a učiteľkou MŠ   

Starosta – cena rekonštrukcie bola vysúťažená na 101 000€ , na ktorú bola podpísaná zmluva 

o dielo. Na základe prác vykonaných nad rámec pôvodného rozpočtu, ktoré neboli zahrnuté 

v projekte rekonštrukcie, dodatok na sumu  23 587,78€ 
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Ľuptáková – fakturácia bola priebežná, bol odsúhlasený stavebný denník a na základe prác zo 

stavebného denníka bola skutočná fakturácia v mesačných splátkach. Zatiaľ sme zaplatili  

101 000€ 

Vrbovský – na stránke je už podpísaná zmluva o dodatku, pýta sa,  na čo to teraz preberajú, 

keď už je to podpísane 

Starosta – prace naviac sa nerobili po vykonaní, ale hneď od začiatku rekonštrukcie 

Vrbovský – keď sme boli 9.marca 2017 schvaľovať zábradlie a schodište, prečo sme o tých 

ostatných doplnkoch neboli informovaní 

Starosta – nie je to nová stavba, ale rekonštrukcia, tie práce vystali z rekonštrukcie, poslednú 

sumu nevedel dopredu nik, ani zhotoviteľ stavby 

Pôbiš – mrzí ho, že nebola dodržaná základná zásada, že poslanci majú niečo schváliť, majú 

byť informovaní a potom na základe toho starosta  má podpisovať nejaké úkony. Pýta sa na 

základe akého právneho titulu, s akým rozpočtovým krytím ste podpisovali dodatok k tej 

zmluve. Čo by sa dialo, keby teraz OZ neschválilo tú zmenu rozpočtu?  

Šmigura – bude vykonaná reklamácia ohľadom drobných nedostatkov, napr. to rozbité okno? 

Druhá vec - priznal sa,  že sám sa nebol pozrieť v budove a  teraz je ľahko plakať nad 

rozliatym mliekom, mohli sme sa tam ísť hocikedy pozrieť,  ale teraz to riešiť je neskoro 

Starosta – čo sa týka reklamácie,  bude tam plynúť záručná doba po kolaudácii v zmysle 

zmluvy 

Vrbovský - tam sa robí preberacie konanie 

Starosta – preberacie konanie bolo, vtedy bolo všetko v poriadku -  sklo nebolo rozbité, boli 

tam aj upratovačky, starosta zistí čo sa stalo 

Starosta – projektanti nevedeli, v akom stave je budova, betón, či sú krivé steny a v akom 

stave 

Gašperanová – nevidela žalúzie, informuje sa, či sú v rozpočte a budú montované 

Starosta – sú v rozpočte a budú montované , ale dodali nám zlé a musia ich vymeniť  

Starosta – informoval poslancov o novej výzve a o podaní žiadosti o poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku zameraného na zníženie energetickej náročnosti verejných budov, na 

projekt „Rekonštrukcia MŠ Braväcovo“ 

 

Návrh uznesenia :  

Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo  
1. Schvaľuje  

podanie žiadosti v rámci výzvy OPKZP-PO4-SC431-2017-19 – 19 o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku zameraného na zníženie energetickej náročnosti 

verejných budov, na projekt „Rekonštrukcia MŠ Braväcovo“ 

 

Hlasovanie :  

Za: Gašperanová, Vrbovský, Pôbiš, Šmigura, Srnka 

Proti: nikto  

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 

 

 

K bodu 6 - Multifunkčné ihrisko 

Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánku a tvorí prílohu zápisnice 

Doporučuje, aby sme sa o prostriedky uchádzali, ale budeme musieť spolufinancovať. 

 

Rozprava: 

Gašperanová – vie,  že vo Valaskej mali spoluúčasť o hodne menšiu, zdá sa jej veľa dať   

40 000€ na multifunkčné ihrisko 

Starosta – pýta sa na rozmer ihriska vo Valaskej, lebo toto je to väčšie ihrisko. On má 

informácie,  že vyššie dotácie na ihriská ako 40 000€ neboli 
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Vrbovský – pýta sa poslanca Srnku, či bol pozrieť svojpomocne robené ihrisko na Polhore 

Srnka – áno, bol som tam, to je nič. 40 000€ nám už nik nedá , nejde tu len o deti, len 

o futbalistov, ihrisko je aj pre starších,  ak nebude teraz, už nebude nikdy a sme jediná obec 

od Telgártu po Bystricu, ktorá nemá multifunkčné ihrisko 

Starosta – upresnil,  že teraz sa schvaľuje podanie žiadosti, nie spoluúčasť 

Vrbovský – si myslí,  že by nám stačilo aj 33 metrové ihrisko a mysli si,  že na rok sú voľby, 

možno nám predvolebne dajú viac 

Starosta – nikdy nedajú viac ako 40 000€ 

Pôbiš – si myslí, že to bude veľké plus a je za to, že by sme mali ísť do tej vyššej spoluúčasti 

a urobiť ihrisko kvalitné, je to pre obec dobrá investícia 

Šmigura – skúmal, ako to riešili iné obce, vysúťažené ceny boli okolo 76 000€ - 78 000€ 

a našiel iba jedinú obec, ktorá to mala zadarmo, síce malé ihrisko ale im to platila VÚC, ale 

nie v našom kraji. Môžeme žiadať od VÚC, je to tiež možnosť ako znížiť výdavky a tiež 

nenašiel vyššiu sumu dotácie,  ako 40 000€, on je za tento návrh. 

Gašperanová – keby sme to schválili,  vieme to tých 40 000€ pokryť aj z iných zdrojov? 

Starosta – obec nemá žiadny úver a máme ešte časť rezervných  prostriedkov, ak nebude dosť 

vlastných prostriedkov, do určitej miery nie je zlé mať úver , obec by to nezruinovalo, je za 

to,  že sa treba uchádzať o každú výzvu a keď to vyjde, potom  sa bude uvažovať,  či do toho 

ideme, alebo nie 

Gašperanová – ona nie je proti vybudovania, ale sa informuje o financiách, aby vedela, či sú 

finančné prostriedky 

Starosta – priorita je kanál, cesty, budovy ale aj multifunkčné ihrisko 

 

 

Návrh uznesenia :  

Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo:  

1. Schvaľuje  
podanie žiadosti o poskytnutie dotácie v programe Podpora rozvoja športu na rok 2017 na 

výstavbu multifunkčného ihriska 40 x 20 m  

2. Schvaľuje  
dofinancovanie predmetného projektu z vlastných zdrojov 

 

Hlasovanie :  

Za: Gašperanová, Vrbovský, Pôbiš, Šmigura, Srnka 

Proti: nikto  

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 

 

 

K bodu 7 –Návrh na zmenu rozpočtu 

Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánku a tvorí prílohu zápisnice 

 

Rozprava: 

 

Pôbiš – dal by procedurálny návrh, aby o jednotlivých bodoch, ktoré nesúvisia navzájom 

hlasovali zvlášť. Ďalej poďakoval starostovi a ďalším,  ktorí pracovali na projekte na kanál.  

Pripája sa k názoru,  že pri súčasných podmienkach pre samosprávu sa netreba úveru báť, 

lebo ten, kto si berie úver spravidla buduje. Ešte k rekonštrukcii materskej školy -  je dobré, 

že rodičia boli prítomní pri niektorých rozhodnutiach, len rodičia neschvaľujú rozpočtové 

zmeny a poslanci v tom procese neboli, vytkol, že nebol dodržaný postup.  

 

Hlasovanie z návrh poslanca  Pôbiša, aby sa hlasovalo po jednotlivých presnunoch: 
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Návrh uznesenia :  

Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo schvaľuje:  

1. presun na položku 700, na účel rekonštrukcia a modernizácia MŠ, na výdavky ktoré neboli 

rozpočtované v projekte rekonštrukcie MŠ vo výške 16600 € 
 

Hlasovanie :  

Za: Gašperanová, Šmigura, Srnka 

Proti: nikto  

Zdržal sa: Vrbovský, Pôbiš 

Návrh schválený 

 

2. presun  na položku 700, na účel spoluúčasti obce vo výške 5 % financovanie projektu: 

Mechanicko-biologická čistiareň odpadových vôd s jemnobublinou aeráciou ABČ vrátane 

splaškovej kanalizácie vo výške 6842,11 € 

 

Hlasovanie :  

Za: Gašperanová, Vrbovský, Pôbiš, Šmigura, Srnka 

Proti: nikto  

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 

 

3. presun  na položku 700, na účel modernizácie MŠ a výdajnej školskej jedálne, na 

zakúpenie nového nábytku do rekonštruovaných priestorov na II. poschodí vo výške 5100 € 

 

Hlasovanie :  

Za: Gašperanová,  Pôbiš, Šmigura, Srnka 

Proti: nikto  

Zdržal sa: Vrbovský 

Návrh schválený 

 

 

4. presun z položky 700, na účel spolufinancovanie projektu „Projekt rekonštrukcie obecného 

úradu a kultúrneho domu vo výške 28542,11 € 

 

Hlasovanie :  

Za: Gašperanová, Vrbovský, Pôbiš, Šmigura, Srnka 

Proti: nikto  

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 

 

K bodu 8 - Predaj majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa – Marek Kirdaj 

Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánku a tvorí prílohu zápisnice 

a k predloženému návrhu sa poslanci vyjadrili kladne 

 

Rozprava: nikto nevystúpil 

 

Návrh uznesenia  

Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo  

1. Schvaľuje  
v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zák. SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov a v súlade s uznesením Obecného zastupiteľstva obce Braväcovo č. 05/09/03/2017 

zo dňa 09. marca 2017  

predaj majetku obce Braväcovo,  
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predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Braväcovo, k.ú. Braväcovo, parcelu registra KN C 

1272/11, zastavaná plocha o výmere 9 m2, ktorá bola vytvorená z parc. reg. KN E č. 6529/2 

ostatná plocha o výmere o výmere 9 m2 z LV č. 484, podľa GP zákazka č.: 31061591-

146/2016, overeného Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom dňa 19.12.2016, pod 

číslom: 662/16, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, v prospech Mareka Kirdaja, za sumu 8,50 €/m2. Cena bola stanovená 

dohodou zmluvných strán s prihliadnutím na aktuálne ceny nehnuteľnosti v uvedenej lokalite.  

2. Poveruje  
obecný úrad, aby spracoval všetky potrebné právne, ekonomické a organizačné opatrenia k 

zabezpečeniu realizácie zhora uvedeného uznesenia a zverejnil kúpnu zmluvu na webovej 

stránke obce. 

 

Hlasovanie :  

Za: Gašperanová, Vrbovský, Pôbiš, Šmigura, Srnka 

Proti: nikto  

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 

 

K bodu 9 - Schválenie člena redakčnej rady Obecných novín Braväčan  
Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánku a tvorí prílohu zápisnice 

 

Rozprava: nikto nevystúpil 

 

Návrh uznesenia:  

Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo  

1. Berie na vedomie  
odstúpenie členky redakčnej rady p. Bc. Agáty Karaffovej  

2. Schvaľuje  
členku redakčnej rady p. Andreu Gaľovú 

 

Hlasovanie :  

Za: Gašperanová, Vrbovský, Pôbiš, Šmigura, Srnka 

Proti: nikto  

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 

 

K bodu 10 - Správa starostu obce  
Starosta obce podal všetkým prítomným informáciu o vykonaných prácach v obci, príprave a 

čerpaní projektov.  

 

Všetci prítomní poslanci (Gašperanová, Pôbiš, Vrbovský, Šmigura, Srnka) vzali na vedomie 

správu starostu obce. 

 

K bodu 11 – Dodávky pitnej vody  

 

Vrbovský – si mysli, že cesty sú zničené po veľkých vozidlách – a tým sú poruchy aj na 

vodovode, treba sa zamyslieť čo ďalej. Myslí si,  že pri hasiči sú nevyhovujúce 

protipovodňové aktivity a treba sa tým zaoberať. Tiež mu hlásil ako poslancovi, zlý stav po 

záplavách v časti Srnkovo aj občan Juraj Pôbiš, ktorý to hlásil zamestnancovi obce p. 

Kolegovi, pýta sa starostu, či má túto informáciu. Rozdelil by to na  dva body – dodávka 

pitnej vody a protipovodňové opatrenia. 

Starosta – poruchy sú z dôvodu,  že je staré potrubie a  bola silná zima, vysvetlil že koná vo 

veci nedostatku vody s vodármi. Kvôli ťažkým autám poruchy nemohli byť, lebo poruchy 
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boli aj v častiach Podholie a Skalka, kde ťažké autá nechodia. Čo sa týka povodní, boli 

urobené protipovodňové opatrenia, od hasični tečie voda preto, lebo zapchalo potrubie. 

Vrbovský – navrhol prehĺbiť jarok pri Dlholúckom 

Starosta – spravíme to a  čo sa týka Srnkova, vymylo dosypaný asfalt, opraví sa to, ale len 

plátaním 

Vrbovský – v niektorých obciach sa pri budovaní kanálu  kladú aj nové rozvody vody, nedalo 

by sa uvažovať nad tým, že sa to spraví tak aj tu? Aj vodné by šlo potom do obecnej kasy  

Starosta – keby sa to realizovalo spolu, ten výkop musí byt raz taký široký a to sú vyššie 

náklady, lebo ten rozšírený výkop si musí obec financovať sama, tak isto  aj asfaltovanie 

zvršku  

Šmigura – dobrovoľní hasiči boli v pohotovosti,  ak bol problém stačilo zavolať a bolo by sa 

to riešilo. On bol pozrieť situáciu a nebol problém.  Upozornil, že majú protipovodňový 

vozík, vedia to využiť, ak bude občanom treba, stačí zavolať. 

 

 

K bodu 12 – Interpelácie 

 

Pôbiš –  sa pýtal, že prečo interpelácie zaslané po rokovaní neboli súčasťou zápisnice, podľa 

neho aj dodatočne zaslané interpelácie musia byť súčasťou zápisnice. Ďalej sa pýta, prečo 

nebolo možné zvolať mimoriadne zastupiteľstvo kvôli dodatku č.1,  k zmluve o   

rekonštrukcii materskej školy a na základe akého titulu a s akým rozpočtovým krytím bol 

podpísaný tento dodatok. 

Vrbovský – tiež sa vrátil k jeho interpeláciám, ktoré prezentoval ústne, a potom ich poslal po 

rokovaní OZ 14.12. 2016 -  písomne, odpovede dostal po troch mesiacoch, mysli si že mu 

mohol starosta odpovedať skôr a nie po troch mesiacoch, či to je problém odpovedať do 

mesiaca 

Starosta – po rokovaní OZ v decembri 2016 boli doručené interpelácie iného znenia, ako boli 

prednesené ústne na rokovaní OZ. Interpelácie zaslané po ukončení OZ, nemôžu byť súčasťou 

zápisnice z rokovania OZ.  Ak  sa nadiktujú počas rokovania OZ, sú zachytené aj v zápisnici 

(ako teraz poslanec Pôbiš), ak viem, odpovedám hneď, alebo písomne. Keď som neodpovedal 

poslancovi Vrbovskému na jeho interpelácie do 30 dni, neporušil som žiadny zákon.  

 

K bodu 13 - Rôzne 

 

Pôbiš – privítal poslankyňu Gašperanovú, informoval poslancov že VÚC pridelia dotáciu, 

ktorú žiadala Obec v sume 3200€ na opravu hľadiska. Bol by rád, keby sa práce zrealizovali 

tak, aby nenarušili už plánované akcie na amfiteátri. Je za to, aby sa zvukový záznam 

z rokovania OZ dával na webovú stránku obce, lebo si  nemyslí, že zo zápisnice je možné 

zistiť fakty, ktoré sa tu odohrali. Žiada o opravu dochádzky poslancov, lebo figuruje ako 

neospravedlnený ale  on sa ospravedlnil.  

Vrbovský – informoval o zmene vedenia v BKZ Bukovinka, kde je nový riaditeľ a štatutár 

MUDr. Slavomír Pôbiš , požiadal smerovať korešpondenciu na neho. Pýta sa, či výmena 

hľadiska bude hotová do 3. júna 2017, kedy organizuje BKZ Bukovinka podujatie „Otvorenie 

leta“.  

Vrbovský  - predkladá návrh plánu zasadnutí rokovania OZ na rok 2017:  9.6., 7.7., 11.8.,  

22.9.,  27.10.,  1.12.  

Pôbiš – dáva druhý návrh na  tie isté termíny ako poslanec Vrbovský, len o deň skôr 

Hlavná kontrolórka a väčšina poslancov OZ sa vyjadrili, že im piatky nevyhovujú 

Starosta – treba to napísať na papier 

Pôbiš – ústne predkladá návrh:  
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Návrh uznesenia:  
Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo schvaľuje harmonogram zasadnutí OZ na rok 2017 

v nasledovných termínoch: 8.6.,  6.7., 21.9., 26.10., 7.12. 

 

Hlasovanie :  

Za: Gašperanová, Vrbovský, Pôbiš, Šmigura, Srnka 

Proti: nikto  

Zdržal sa: nikto 

Návrh schválený 

 

Starosta – poďakoval za dotáciu z VÚC, o schválení tejto dotácie ho už informoval poslanec 

za VUC p. Tokár. Budeme sa snažiť aby do 3.6. 2017 bolo hľadisko amfiteátra 

zrekonštruované. Čo sa týka ospravedlnenia neúčasti poslanca Pôbiša vysvetlil svoj postoj, že 

trvá na neospravedlnenej účasti, lebo v e-maily, ktorý poslal poslanec Pôbiš bolo napísané, že 

poslanec Pôbiš nemá potrebu sa ospravedlňovať. Čo sa týka zvukových záznamov, 

zopakoval, že po každom zastupiteľstvo môže poslanec, aj občania prísť a na USB kľúč sa mu 

zvukový záznam skopíruje.  

Vrbovský – spravil sa rokovací poriadok, že po zastupiteľstve sa zverejní zvukový záznam na 

webovej stránke Obce a v zmysle toho rokovacieho poriadku sa to má dodržiavať 

Gašperanová – prečo sa nemôže dať zvukový záznam na web, je nejaký technický problém? 

Starosta – áno, je tam technický problém, je to časovo náročné, dať to na stránku obce   

Pôbiš – vy ste prikázali zamestnancom obce, aby porušovali rokovací poriadok? On žiada 

dodržiavať čo bolo schválené.  

Šmigura – bol by rád keby sa vrátilo k téme  pomenovanie ulíc  a pýta sa,  či bude zajtra 

prípravný výbor na oslavy obce 

Starosta -   predložil poslancom pozvánku na prípravný výbor  

Gašperanová – sa pýta, na list, ktorí posielali vlastníci bytovky ohľadom záujmu postavenia 

garáží 

Starosta – informoval ostatných poslancov o obsahu listu, že obyvatelia bytovky majú záujem 

o stojiská, ale  nie o garáže 

 

 

K bodu 14– Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil. 

 

 

Zapísala: Zuzana Chovancová  

                Mgr. Mária Ľuptáková 

 

 

  

 

Mgr. Mária Ľuptáková, v.r.                                                                       Ing. Peter Baliak, v.r. 

            prednostka                                                                                             starosta obce 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Mgr. Slavomír Pôbiš, overil dňa: 

 

 

Jozef Srnka, overil dňa: 22.5.2017, v.r.                                                                                                           


